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Čestita mlada plesna zvezda Pia Capl 
Škrinjar. Zamisel je postati poklicna 
balerina, a pustimo času čas! 
Barbra Drnač, Maribor 

Pia	Capl	Škrinjar	(foto:	osebni	arhiv)	
 
Spoznajte	Pio	Capl	Škrinjar,	zmagovalko	natečaja	Mlada	plesna	zvezda	
Akademije	za	ples	AMEU	v	kategoriji	balet,	ki	vam	tudi	čestita	novo	leto.	

Draga	Pia,	lep	pozdrav	na	Paradinem	portalu,	in	še	enkrat	čestitke	za	zmago	v	
kategoriji	balet	na	natečaju	Mlada	plesna	zvezda	Akademije	za	ples	Ameu.	Zakaj	
si	se	prijavila	na	tečaj	in	kaj	ti	takšno	priznanje	pomeni?	
Prijavila	me	je	pedagoginja	Martina	Svetina,	ker	je	menila	in	videla	v	meni	potencial.	
Priznanje	mi	predvsem	pomeni	to,	da	kar	delam,	delam	z	veseljem	in	dobro.	
Je	pomembno	sodelovati	na	takšnih	natečajih	in	zakaj?	
Pomembno	je,	ker	dobiš	več	izkušenj	in	da	dobim	povratno	informacijo	o	svojem	delu.	
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S	kom	pa	si	pripravljala	točko	za	natečaj	in	kako	je	nastajala?	
Balet	sem	se	naprej	učila	pri	pedagoginji	Matei	Brečko	v	Glasbeni	šoli	Slovenska	
Bistrica,	ki	me	je	povabila	na	produkcijo	in	mi	zadala	nalogo	ene	plesne	točke.	Idejo	za	
točko	je	predlagala	moja	mami,	saj	je	menila,	da	dobro	ponazori	mojo	osebnost.	S	tem	pa	
sem	začela	ustvarjati	nekaj	svojega.	



	



Kako	pa	je	balet	priplesal	v	tvoje	življenje?	Napiši	nam	svojo	kratko	biografijo	s	
poudarkom	na	plesnem	oziroma	baletnem	udejstvovanju?	
Kot	majhna	deklica	sem	rada	poplesavala	po	hiši.	Mami	se	je	tako	odločila,	da	me	bo	
prijavila	na	balet	na	Glasbeni	šoli	Slovenska	Bistrica.	Tako	sem	v	drugem	razredu	začela	
plesati	balet	pod	vodstvom	pedagoginje	Matee	Brečko,	ki	mi	je	vedno	stala	ob	strani	in	
me	spodbujala	na	moji	poti.	Prav	tako	pa	sem	se	pod	njenim	vodstvom	začela	
udeleževati	tekmovanj.	Tam	sem	plesala	kar	sedem	let.	Z	željo	nadaljevati	na	tej	poti	
sem	v	zadnjem	letu	svojega	osnovnošolskega	šolanja	začela	obiskovati	Konservatorij	za	
glasbo	in	balet	Maribor	pri	pedagoginji	Martini	Svetina.	Pri	njej	sem	plesala	eno	leto,	
zdaj	se	šolam	na	3.	gimnaziji	Maribor	in	še	vzporedno	na	Konservatoriju	za	glasbo	in	
balet	Maribor	pod	mentorstvom	Nikolaja	Čilnikova.	

	
	

Kaj	prinaša	balet	v	tvoje	življenje?	
Veselje,	ustvarjalnost,	disciplino,	da	lahko	predstavim	sebe,	to,	kar	čutim,	se	izrazim	z	
gibi,	če	je	že	težje	z	besedami.	Preprosto	izpustiš	tisto,	kar	si	dolgo	zadrževal	v	sebi.	
Je	zamisel	postati	balerina	ali	ostaja	ples	prostočasna	dejavnost?	
Trenutno	ostaja	zamisel	postati	poklicna	balerina,	a	pustimo	času	čas,	saj	je	to	treba	
sprva	še	narediti.	



	
Na	podelitvi	priznanj	Mlada	plesna	zvezda:	Pia	Capl	Škrinjar,	zmagovalka	v	kategoriji	
balet,	Klara	Klun,	mlada	plesna	zvezda	2023	in	zmagovalka	v	kategoriji	sodobni	ples,	
Maša	Rožman,	mladi	plesni	up,	Julija	Žiger,	zmagovalka	v	kategoriji	jazz,	in	Teja	
Perovšek,	zmagovalka	v	kategoriji	hip-hop	in	urban	(foto:	Marko	Pigac)	
	
Bi	bila	pripravljena	študirati	na	Akademiji	za	ples?	
Ja,	saj	mi	ples	veliko	pomeni,	ne	glede	na	to,	za	kakšno	zvrst	glasbe	in	plesa	gre.	Je	pa	
balet	vedno	moja	prva	izbira.	



	
	

Kje	vidiš	svojo	prihodnost?	V	plesu	ali	kje	drugje?	
Če	odkrito	povem,	moja	prihodnost	ostaja	še	malce	zamegljena,	a	verjamem,	da	bom	
odgovor	na	to	našla	dokaj	kmalu.	



	
	

Ker	se	bliža	konec	leta,	te	prosim	za	pogled	na	2023.	Po	čem	si	ga	boš	zapomnila,	
kaj	bi	najraje	pozabila	in	kaj	želiš	sebi,	plesalcem,	pedagogom	v	letu	2024?	
Leto	2023	je	bilo	polno	novih	izkušenj.	Odkrivala	sem	veliko	novih	stvari,	se	učila	več	o	
življenju	in	se	tudi	vključila	v	dijaško	življenje.	Rekla	bi,	da	si	ga	bom	najbolj	zapomnila	
po	vsem,	kar	sem	v	tem	letu	tudi	dosegla.	Lepe	spomine	imam	na	TUTU	tekmovanje,	ker	
smo	skupinsko	bile	zelo	uspešne,	kjer	sem	tudi	kot	edina	punca	v	skupini	dobila	
priložnost	se	udeležiti	poletne	šole	v	Budimpešti	na	Madžarskem.	Če	je	kaj	treba	
pozabiti,	sem	očitno	že	pozabila.	Sama	sebi	želim,	da	bi	bila	uspešna	in	dosegla	cilje,	ki	si	
jih	bom	zadala,	predvsem	pa	bi	si	rada	dala	vedeti,	da	ne	smem	obupati.	Vsem	plesalcem	
in	pedagogom	pa	v	letu	2024	želim	še	veliko	uspehov,	veselja	in	zdravja	ter	predvsem	še	
več	lepih	trenutkov.	
Hvala	in	krasen	decembrski	čas	še	naprej!	


